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NDI HD Series Codec Firmware Release Notes 

Firmware Version: siup-ndi-1.3.1505a-4g.si 

※Delete image streaming function 

※Optimization of Multicast, Unicast and Uni-Connection modes 

※Optimize the memory function of decoder 

※Optimization of DHCP function 

※Optimize NDI stream name, Web UI interface, device management address and other functions 

※Optimize dashboard parameters and pages 

※Optimize PTZ function and add compatible protocol and control command 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Special note: Do not power off during firmware upgrade.   NDI converter hardware will restart 

automatically after upgrading. 
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Firmware upgrade process 

1. Enter the current web UI address of the NDI box: the current IP displayed on the screen of the box, such as 

192.168.3.110, enter the address in the IE browser and confirm, shown as below: 

 

the default username is  admin,  and the initial password is  admin, 

 

Click login enter in English interface, click login enter in Chinese interface, 

 

2.Click open upgrade page 
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3.Click to select file(Green box) 

 
 

4.Select the upgrade firmware package file: siup-***.si 

File upload takes time, wait patiently for the Start Upgrade icon to change from red to green, then clicking the green 

icon to start the upgrade 

 

 

 

5.It takes about 2 minutes to upgrade the firmware. After the upgrade is completed, the device will automatically restart, 

close the current upgrade page, and refresh the web UI page to get the latest version 
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NDI HD 系列编解码器固件升级说明 

固件版本： siup-ndi-1.3.1505a-4g.si 

※ 图片推流功能删除 

※ 优化组播、单播、单链接模式 

※ 优化解码端记忆功能 

※ DHCP 功能优化 

※ 优化 NDI 流名称、web UI 界面、设备管理地址等功能 

※ 优化 Dashboard 参数和页面 

※优化 PTZ 功能及增加兼容不同厂家协议和控制命令 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

特别提示：升级固件过程中切勿断电。   NDI 转换器硬件在升级完成后会自动重启。 
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ScienceImage NDI mini 系列固件升级流程 

进入 NDI 盒子当前的 web UI 地址：盒子屏幕上显示的当前 IP，如 192.168.3.110，在 ie 浏览器里输入该地址并确认，  

今日 web UI 中的 System 界面，如图所示 

 

默认用户名 admin，初始密码 admin； 

 

点击 Login 进入英文界面，点击登录进入中文界面 

 

2. 点击  打开升级页面 
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3.点击选择文件 

 

 

4.选择升级固件包文件：siup-***.si 

文件上传需要时间，耐心等待 Start Upgrade 图标由红色变为绿色时再点击绿色图标开始升级 

 

 

 

5.升级固件需要 2 分钟左右，升级完成后设备会自动重启，关闭当前升级页面，刷新 web UI 页面即为最新版本 
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